
CAUTION
WHEN INSTALLING KICHLER® LANDSCAPE LIGHTING
(LINE VOLTAGE OR LOW VOLTAGE), CARE SHOULD BE
TAKEN TO KEEP CLEAR OF POTENTIALLY COM-
BUSTIBLE MATERIALS.
WHEN MAINTAINING THE FIXTURES, BE SURE TO REMOVE
LEAVES, PINE NEEDLES, GRASS CLIPPINGS, MULCH, OR
ANY DEBRIS THAT HAS ACCUMULATED ON THE LIGHT
BULB, LENS, OR BODY OF THE FIXTURE.

ASSEMBLY AND INSTALLATION
1) Remove screws from top of well fixture then remove retaining ring and 

clear glass.
2) Place blue glass and retaining ring on top of well fixture and secure in 

place with screws. Tighten screws using an alternative torque sequence
at 20-30 inch-lbs. 
(SEE ILLUST. - NUMBERS INDICATES ORDER IN WHICH TO TIGHTEN
SCREWS.)

ATTENTION
LORS DE L’INSTALLATION D’ECLAIRAGE DE JARDIN
KICHLER (TENSION DU SECTEUR OU BASSE TENSION),
PRENEZ SOIN DE LE MAINTENIR DEGAGE DE TOUT
MATERIAU COMBUSTIBLE.
LORS DE L’ENTRETIEN DE LA LAMPE, ASSUREZ -
VOUS DE RETIRER LES FEULLES, LES AIGUILLES DE
PIN, LES BRINS D’HERBE, L’HUMUS, ET TOUT DEBRIS
QUI S’EST ACCUMULE SUR L’AMPOULE DE LA LAMPE,
LE DIFFUSEUR OU LE CORPS DE LA LAMPE.

MONTAGE ET INSTALLATION
1) Enlever les vis de la partie supérieure du luminaire-puits puis la bague 

de retenue et le verre. 
2) Placer le verre bleu et la bague de retenue sur la section supérieure du

luminaire et fixer à l’aide des vis. Resserrer les vis selon une séquence
de serrage alternative à 20-30 po-lb. 
(VOIR ILLUSTRATION. - LES CHIFFRES INDIQUENT L’ORDRE DE 
SERRAGE DES VIS). 

WARRANTY
WE WARRANT THE LANDSCAPE PRODUCTS FEATURED IN OUR LANDSCAPE LIGHTING CATALOG (WITH THE EXCEPTION OF LIGHT BULBS) FOR FIVE YEARS AGAINST DEFECTS
IN MATERIALS AND WORKMANSHIP IF IT WAS PROPERLY INSTALLED AND FAILED UNDER NORMAL OPERATING CONDITIONS, PROVIDED IT IS RETURNED TO THE POINT OF
PURCHASE, WHERE IT WILL BE REPAIRED OR, AS IT MAY BE DETERMINED, TO REPLACE THE LANDSCAPE PRODUCT OR PARTS USED ON THAT PRODUCT.

GARANTIE
NOUS GARANTISSONS LES PRODUITS DE PAYSAGES FIGURANT DANS NOTRE CATALOGUE DES LUMIERES PAYSAGISTES (A L’EXCEPTION DES AMPOULES) PENDANT UNE PERI-
ODE DE CINQ ANS CONTRE TOUS DEFAUTS DE MATERIAUX ET DE MAIN D’OEUVRE SOUS CONDITION QUE L’INSTALLATION AIT ETE EFFECTUEE CORRECTEMENT ET QUE LES
PROBLEMES SE SOIENT PRODUITS AU COURS D’UN EMPLOI NORMAL. LE PRODUIT DOIT ETRE RETOURNE AU LIEU DE VENTE OU IL SERA REPARE OU, SUITE A UNE EVALUA-
TION, LE PRODUIT DE PAYAGE OU LES PIECES QUI LE COMPOSENT SERONT REMPLACEES.
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